

M

MAVILLE ERICK

Co-founder of Care & You ;
Founder of Health in Business (SEE)



France



© CRÉDIT PHOTO

Erick MAVILLE was born in 1967 in Martinique, a father's maneuver and a mother of auxiliary life. At 15, he arrives in Paris to continue his studies in high school in the economic and social sciences. 1992, he obtained a DEA in development economics. An economist by training, Erick worked for twenty years in the field of international development, particularly in Africa, where he led numerous health projects supported by the Ministry of Foreign Affairs and international organizations such as UNAIDS, UNDP or the United Nations. World Bank.

2014 - He founded Care & You

2011 - He founded the association Health in Business

2005 - Head of Global Business Coalition for HIV, AIDS, Tuberculosis and Malaria European Office (GBC Health)

From 1993 to 1998, He was a consultant at Caribbean Partners (Guadeloupe), then at the International Center for Children and Families (CIDEF, Paris), before joining AIDES, from 1999 to 2004, as chief of the international department. From 2005 to 2010, he headed the European Office of the Global Business Coalition on HIV / AIDS, Tuberculosis and Malaria (GBC Health). In 2011, he founded the Health Enterprise association (SEE) with the support of Lafarge and Technitait. It now has more than thirty partner companies. The SEE association operates in France, Africa, the Caribbean and the Indian Ocean.

In 2013, it supports an integrated project to relocate families affected by the earthquake in Haiti, as well as high-impact

prevention operations in several regions. Passionate about health and innovation issues, Erick chooses to use his skills to bring you solutions. In 2014, he co-founded Care & You, which develops innovative solutions to protect travelers and populations from diseases transmitted by mosquitoes or other insects. 🌱

M

MAVILLE ERICK

Cofondateur de Care & You
Fondateur de Santé en Entreprise(SEE)



France



© CRÉDIT PHOTO

Erick MAVILLE est né en 1967 en Martinique, d'un père manœuvre et d'une mère auxiliaire de vie. À 15 ans, il arrive à Paris pour poursuivre ses études au lycée dans la filière sciences économiques et sociales. 1992, il obtient un DEA en Économie du Développement. Économiste de formation, Erick travaille depuis vingt ans dans le domaine du développement à l'international, notamment en Afrique, où il a piloté de nombreux projets santé soutenus par le Ministère français des Affaires étrangères et des organisations internationales telles que l'ONUSIDA, le PNUD, ou la Banque Mondiale.

2014 - Il fonde Care & You

2011 - Il fonde l'association Santé en Entreprise

2005 - Il dirige le bureau européen de la Coalition mondiale des entreprises contre le VIH Sida, la tuberculose et le paludisme (GBC Health)

De 1993 à 1998, le Martiniquais est consultant à Caribbean Partners (Guadeloupe), puis au Centre International de l'Enfance et de la Famille (CIDEF, Paris), avant de rejoindre l'association AIDES, de 1999 à 2004, comme Responsable du département international. De 2005 à 2010, Il dirige le bureau européen de la Coalition mondiale des entreprises contre le VIH Sida, la tuberculose et le paludisme (GBC Health). En 2011, il fonde l'association Santé En Entreprise (SEE) avec le soutien de Lafarge et de Technitait. Elle compte aujourd'hui plus d'une trentaine d'entreprises partenaires. L'association SEE intervient en France, en Afrique, dans la Caraïbe et dans l'Océan Indien. En 2013,

elle soutient un projet intégré de relogement de familles victimes du séisme en Haïti ainsi que des opérations de prévention à fort impact dans plusieurs régions. Passionné par les problématiques de santé et d'innovation, Erick choisit d'utiliser ses compétences pour vous apporter des solutions. 2014, il co-fonde Care & You qui développe des solutions innovantes pour protéger les voyageurs et les populations des maladies transmises par les moustiques ou d'autres insectes. 🌱